
1 
 

 

Protokół Nr XIV/2025 

Rady Miejskiej w Ostródzie 

z dnia 22 maja 2025 r. 

 

Sesję rozpoczęto o godzinie 09:30, zakończono o godzinie 12:10 tego samego dnia. 

 

Podjęto uchwały od numeru XIV/137/2025 do XIV/146/2025. 

 

Ad. 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski, przywitał Radnych, przybyłych gości, 

mieszkańców Ostródy oraz media.  

Sesja została zwołana na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990r.  

o samorządzie gminnym. 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził quorum pozwalające 

na podejmowanie prawomocnych uchwał.  

Przewodniczący poinformował, że obrady Rady Miejskiej w Ostródzie są transmitowane  

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad  

są udostępniane na stronie internetowej miasta oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty.  

Obecnych na sesji – 18 Radnych.  

Lista obecności Radnych na sesji – stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 2 

Powołanie Sekretarza obrad. 

Na Sekretarza obrad powołana została Radna Anna Rutkiewicz.  

 

Ad. 3 

Proponowane zmiany do porządku obrad. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Powołanie Sekretarza obrad. 

3. Proponowane zmiany do porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Miejskiej. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z prac pomiędzy sesjami Rady Miejskiej i realizacji uchwał Rady. 

6. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej.     
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7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Ostróda  

na lata 2025-2035. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w budżecie miasta Ostróda na rok 2025. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Kapituły tytułu „Zasłużony dla Miasta Ostróda”.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do projektu oraz wyrażenia zgody na zawarcie 

przez Burmistrza Miasta Ostróda umowy partnerstwa dotyczącej wspólnej realizacji projektu 

pn. „CANAL VELO – budowa spójnego systemu sieci dróg i tras rowerowych Krainy Kanału 

Elbląskiego”. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad i trybu 

przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy Miejskiej Ostróda. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miasta 

Ostróda i nadania jej statutu.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Ostróda kadencji 

2024-2026. 

14. Ocena zasobów pomocy społecznej Gminy Miejskiej Ostróda za 2024 rok. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 

z Gminą Grunwald w zakresie działalności rodzinnych domów pomocy. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do partnerstwa i zawarcie 

porozumienia w sprawie współpracy przy realizacji Projektu w ramach programu Fundusze 

Europejskie dla Warmii i Mazur.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości oznaczonej w 

ewidencji gruntów nr działki 34/4, położonej w obrębie 1 m. Ostróda przy ul. Partyzantów.  

18. Wolne wnioski i informacje. 

19. Interpelacje i zapytania. 

20. Zamknięcie XIV sesji Rady Miejskiej.                                                                                                                                                                                     

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski, zgłosił wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały Radnych Rady Miejskiej w sprawie utworzenia użytków ekologicznych 

„Ostródzka Dolina Drwęcy” oraz „Bagienko na Pionierskiej” na terenie miasta Ostróda.  

 

- „Za” - 17 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 17 Radnych 

Wniosek został przyjęty. 

                                                                                                                                                             

Porządek obrad sesji po zmianie: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Powołanie Sekretarza obrad. 

3. Proponowane zmiany do porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Miejskiej. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia użytków ekologicznych „Ostródzka Dolina 

Drwęcy” oraz „Bagienko na Pionierskiej” na terenie Miasta Ostróda.  
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6. Sprawozdanie Burmistrza z prac pomiędzy sesjami Rady Miejskiej i realizacji uchwał 

Rady. 

7. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej.     

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Ostróda  

na lata 2025-2035. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w budżecie miasta Ostróda na rok 2025. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Kapituły tytułu „Zasłużony dla Miasta Ostróda”.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do projektu oraz wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta Ostróda umowy partnerstwa dotyczącej wspólnej 

realizacji projektu pn. „CANAL VELO – budowa spójnego systemu sieci dróg i tras 

rowerowych Krainy Kanału Elbląskiego”. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad i trybu 

przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy Miejskiej Ostróda. 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Młodzieżowej Rady 

Miasta Ostróda i nadania jej statutu.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Ostróda 

kadencji 2024-2026. 

15. Ocena zasobów pomocy społecznej Gminy Miejskiej Ostróda za 2024 rok. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego z Gminą Grunwald w zakresie działalności rodzinnych domów 

pomocy. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do partnerstwa i 

zawarcie porozumienia w sprawie współpracy przy realizacji Projektu w ramach 

programu Fundusze Europejskie dla Warmii i Mazur.  

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości oznaczonej 

w ewidencji gruntów nr działki 34/4, położonej w obrębie 1 m. Ostróda przy ul. 

Partyzantów.  

19. Wolne wnioski i informacje. 

20. Interpelacje i zapytania. 

21. Zamknięcie XIV sesji Rady Miejskiej.            

Ad. 5 

Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia użytków ekologicznych „Ostródzka Dolina 

Drwęcy” oraz „Bagienko na Pionierskiej” na terenie Miasta Ostróda.  

Pani Agnieszka Karłowicz zabrała głos na temat wprowadzonej uchwały.  Zawnioskowała              

o nieprocedowanie tego projektu uchwały w dniu dzisiejszym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski, złożył wniosek o zdjęcie z porządku obrad 

punktu: podjęcie uchwały w sprawie utworzenia użytków ekologicznych „Ostródzka Dolina 

Drwęcy” oraz „Bagienko na Pionierskiej” na terenie miasta Ostróda. 

 

Głosowanie nad wnioskiem: 

- „Za” - 17 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 
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Obecnych na sali - 17 Radnych 

Wniosek został przyjęty. 

 

Porządek obrad sesji po zmianach: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Powołanie Sekretarza obrad. 

3. Proponowane zmiany do porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Miejskiej. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z prac pomiędzy sesjami Rady Miejskiej i realizacji uchwał 

Rady. 

6. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej.     

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Ostróda  

na lata 2025-2035. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w budżecie miasta Ostróda na rok 2025. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Kapituły tytułu „Zasłużony dla Miasta Ostróda”.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do projektu oraz wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta Ostróda umowy partnerstwa dotyczącej wspólnej 

realizacji projektu pn. „CANAL VELO – budowa spójnego systemu sieci dróg i tras 

rowerowych Krainy Kanału Elbląskiego”. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad i trybu 

przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy Miejskiej Ostróda. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Młodzieżowej Rady 

Miasta Ostróda i nadania jej statutu.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Ostróda 

kadencji 2024-2026. 

14. Ocena zasobów pomocy społecznej Gminy Miejskiej Ostróda za 2024 rok. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego z Gminą Grunwald w zakresie działalności rodzinnych domów 

pomocy. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do partnerstwa i 

zawarcie porozumienia w sprawie współpracy przy realizacji Projektu w ramach 

programu Fundusze Europejskie dla Warmii i Mazur.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości oznaczonej 

w ewidencji gruntów nr działki 34/4, położonej w obrębie 1 m. Ostróda przy ul. 

Partyzantów.  

18. Wolne wnioski i informacje. 

19. Interpelacje i zapytania. 

20. Zamknięcie XIV sesji Rady Miejskiej.                                                                                                                                                                                     

 

Ad. 4  

Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Miejskiej. 

Brak uwag do protokołu. 

 

Głosowanie nad protokołem z XIII sesji Rady Miejskiej: 
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- „Za” - 17 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 17 Radnych 

Protokół został przyjęty. 

 

Ad. 5 

Sprawozdanie Burmistrza z prac pomiędzy sesjami Rady Miejskiej i realizacji uchwał 

Rady. 

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, omówił sprawozdanie ze swojej działalności. 

Radny Sebastian Radzimiński, podziękował Burmistrzowi za wspieranie młodzieży. Radny 

zapytał o sytuację w Ostródzkim Centrum Sportu i Rekreacji w Ostródzie dotyczącą 

dyrektorów. 

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, odpowiedział, że sytuacja w OCSiR się nie 

zmieniła. Istnieje szereg kwestii formalno – prawnych. 

Radny Sebastian Radzimiński zapytał, kiedy ta sprawa może się zakończyć, by nie 

utrzymywać dwóch dyrektorów. 

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, sytuacja jest niezależna od nas, toczą się procesy 

sądowe. Nie potrafię podać konkretnego terminu zakończenia sprawy.  

Radny Leszek Potorski, pogratulował zakresu działań oraz zaangażowania Burmistrza                       

w sprawy Ostródy. Radny zwrócił uwagę na baner wiszący na murze, naprzeciwko amfiteatru, 

obok szkoły SMS, są na nim wydarzenia z 2024 roku.  

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, odniósł się do uchwały krajobrazowej, banery będą 

zmieniane. Baner, o którym mówi Pan Radny jest na terenie prywatnym, ale zajęliśmy się już 

tym tematem. 

Radny Czesław Najmowicz, budynek został sprzedany na organizowanie celów oświatowych. 

Właściciel szkoły miał zrobić tam internat. Radny zapytał, czy nie należałoby oddać otrzymanej 

bonifikaty, bądź też zobligować do budowy tam internatu zgodnie z wnioskiem 

zainteresowanego.   

Zastępca Burmistrza Jolanta Gadomska, odpowiedziała, że nie upłynął termin bonifikaty 

udzielonej na ten budynek. W tym miejscu może wisieć tylko reklama okolicznościowa.  

Wiceprzewodniczący Rady Mariusz Bojarowski, zapytał o spotkanie Burmistrza w Morągu                   

i pozyskaniu środków zewnętrznych. 

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, poza pozyskiwaniem środków zewnętrznych 

również chcemy zabezpieczać środki własne na inwestycje drogowe.  

Radny Sebastian Radzimiński, zapytał o organizacje w Ostródzie. Proszę o przygotowanie 

informacji jakie zespoły przeznaczone dla osób z niepełnosprawnościami mamy w Ostródzie.  
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Wiceprzewodniczący Rady Mariusz Bojarowski, powiedział, że Zespół działający w Urzędzie 

Miejskim jest Zespołem doradczym Burmistrza Miasta. Na terenie miasta jest wiele instytucji, 

które są również dla osób z niepełnosprawnością. MOPS powinien stworzyć informację, która 

pokieruje mieszkańca do właściwej organizacji czy instytucji. 

Radny Sebastian Radzimiński, zgodził się, że istnieje potrzeba takiej informacji z nazwą                 

i zadaniami danej organizacji, gdzie mieszkaniec Ostródy będzie wiedział, gdzie się udać. 

Poprosił o czytelną informację, jakie podmioty związane z osobami z niepełnosprawnościami 

funkcjonują na terenie naszego regionu.  

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, realny wpływ jest, umawiamy się na spotkania                

w Szkole Podstawowej nr 4, by wprowadzić rozwiązania korzystne dla osób                                               

z niepełnosprawnościami. Wcześniej nie było takiego Zespołu. Wiele rzeczy realizujemy 

wspólnie z innymi samorządami.  

Wiceprzewodniczący Rady Mariusz Bojarowski, nie wszystkie instytucje znajdujące się na 

terenie miasta podlegają Panu Burmistrzowi.   

  

Ad. 6 

Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski, odczytał pisma, które wpłynęły do Biura 

Obsługi Rady.      

 

Wiceprzewodniczący Mariusz Bojarowski zgłosił wniosek formalny o nieodczytywanie podstaw 

prawnych oraz nieodczytywanie treści projektów uchwał przy głosowaniach.  

 

Głosowanie nad wnioskiem Wiceprzewodniczącego Rady Mariusza Bojarowskiego – 

nieodczytywanie podstaw prawnych: 

 

- „Za” - 17 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 17 Radnych 

Wniosek został przyjęty.  

 

Głosowanie nad wnioskiem Wiceprzewodniczącego Rady Mariusza Bojarowskiego – 

nieodczytywanie treści projektów uchwał przy głosowaniach: 

 

- „Za” - 17 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 
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- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 17 Radnych 

Wniosek został przyjęty.  

 

15 minut przerwy 

 

Ad.7 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostróda 

na lata 2025-2035. 

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, zgłosił wprowadzenie autopoprawki do uchwały.  

Skarbnik Miasta Justyna Musiałowska, omówiła projekt uchwały.  

Radny Czesław Najmowicz, zapytał na jakim etapie jest przebudowa ul. Partyzantów. 

Zastępca Burmistrza Jolanta Gadomska, odpowiedziała, szacujemy, że tą inwestycję uda się 

skończyć przed terminem, najprawdopodobniej w pierwszej połowie czerwca.  

 

Głosowanie nad autopoprawką do Uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Ostróda na lata 2025-2035. 

- „Za” - 15 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 15 Radnych 

Autopoprawka została przyjęta.  

  

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” – 15 Radnych 

- „Przeciw” – 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali – 15 Radnych 

Uchwała Nr XIV/137/2025 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Ostróda na lata 2025-2035 została podjęta. 

 

Ad 8 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej miasta Ostróda na rok 2025. 

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, zgłosił wprowadzenie autopoprawki do uchwały.  

Skarbnik Miasta Justyna Musiałowska, omówiła projekt uchwały.  

Brak dyskusji w tym punkcie. 
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Głosowanie nad autopoprawką do Uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej miasta 

Ostróda na rok 2025. 

- „Za” - 15 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 15 Radnych 

Autopoprawka została przyjęta.  

 

Radny Czesław Najmowicz, wstrzymam się od głosu, ponieważ nie jestem za pomysłem 

wydania środków na „Smoki w Ostródzie”.  

 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 12 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 2 Radnych  

Obecnych na sali - 14 Radnych 

Uchwała Nr XIV/138/2025 w sprawie zmiany uchwały budżetowej miasta Ostróda na rok 2025 

została podjęta. 

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Kapituły tytułu „Zasłużony dla Miasta Ostróda”.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski, omówił projekt uchwały. Zgłoszono 

kandydatów jako członków Kapituły: 

 

Henryk Hoch zgłoszony przez Klub „Dobro Wspólne”,  

Cezary Wawrzyński zgłoszony przez Klub „Ostróda Od Nowa”, 

Zbigniew Tomczyk zgłoszony przez Klub „Prawica”, 

Agnieszka Karłowicz zgłoszony przez Klub „Koalicja Obywatelska”, 

Adrian Godlewski jako Przewodniczący Rady Miejskiej w Ostródzie.  

 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 14 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” – 0 głosów 

Obecnych na sali - 14 Radnych 

Uchwała Nr XIV/139/2025 w sprawie powołania Kapituły tytułu „Zasłużony dla Miasta Ostróda” 

została podjęta 
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Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do projektu oraz wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta Ostróda umowy partnerstwa dotyczącej wspólnej 

realizacji projektu pn. „CANAL VELO – budowa spójnego systemu sieci dróg i tras 

rowerowych Krainy Kanału Elbląskiego”. 

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, omówił projekt uchwały.  

Radny Leszek Potorski powiedział, że pracował nad trasami rowerowymi w Polsce. Przy 

trasach rowerowych można rozwijać komunikację.  

Zastępca Burmistrza Jolanta Gadomska, bardzo aktywnie uczestniczymy w realizacji tej trasy 

rowerowej oraz w pozyskiwaniu środków.  

Radny Sebastian Radzimiński, poprosił o przybliżenie trasy „Canal Velo”.  

Zastępca Burmistrza Jolanta Gadomska, omówiła dokładnie przebieg trasy ścieżki rowerowej.  

 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 15 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 15 Radnych 

Uchwała Nr XIV/140/2025 w sprawie przystąpienia do projektu oraz wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta Ostróda umowy partnerstwa dotyczącej wspólnej realizacji 

projektu pn. „CANAL VELO – budowa spójnego systemu sieci dróg i tras rowerowych Krainy 

Kanału Elbląskiego” została podjęta. 

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad i trybu 

przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy Miejskiej Ostróda. 

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, omówił projekt uchwały.  

Radny Sebastian Radzimiński, poprosił o sprecyzowanie zapisu projektu uchwały.  

 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 16 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 16 Radnych 

Uchwała Nr XIV/141/2025 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad i trybu 

przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy Miejskiej Ostróda została 

podjęta. 
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Ad. 12 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miasta 

Ostróda i nadania jej statutu.  

Zastępca Burmistrza Jolanta Gadomska, omówiła projekt uchwały. 

Brak dyskusji w tym punkcie. 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 15 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 15 Radnych 

Uchwała Nr XIV/142/2025 zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Młodzieżowej Rady 

Miasta Ostróda i nadania jej statutu została podjęta.  

 

Ad.13 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Ostróda 

kadencji 2024-2026.  

Zastępca Burmistrza Jolanta Gadomska, omówiła projekt uchwały. 

Brak dyskusji w tym punkcie. 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 15 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 15 Radnych 

Uchwała Nr XIV/143/2025 w sprawie wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Ostróda 

kadencji 2024-2026 została podjęta.  

 

Ad. 14 

Ocena zasobów pomocy społecznej Gminy Miejskiej Ostróda za 2024 rok. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Ewa Zarycińska, omówiła ocenę zasobów 

pomocy społecznej Gminy Miejskiej Ostróda za 2024 rok.  

Wiceprzewodniczący Mariusz Bojarowski, temat omawiany był na Komisji Spraw Społecznych, 

Rodziny i Osób z Niepełnosprawnościami, zgłosiliśmy postulaty odnośnie asystentury, 

punktów informacyjnych oraz zapotrzebowania zwiększenia kadry w Miejskim Ośrodku 
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Pomocy Społecznej w Ostródzie. Jako Komisja widzimy pewne postępy w wielu sprawach, 

liczymy na dalszą realizacje tych wniosków.  

 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego z Gminą Grunwald w zakresie działalności rodzinnych domów 

pomocy. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Ewa Zarycińska, omówiła projekt uchwały.  

Brak dyskusji w tym punkcie. 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 16 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 16 Radnych 

Uchwała Nr XIV/144/2025 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego z Gminą Grunwald w zakresie działalności rodzinnych domów pomocy 

została podjęta.  

 

Ad. 16 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do partnerstwa                              

i zawarcie porozumienia w sprawie współpracy przy realizacji Projektu w ramach 

programu Fundusze Europejskie dla Warmii i Mazur.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Ewa Zarycińska, omówiła projekt uchwały.  

Radny Mariusz Bojarowski zapytał, w jaki sposób dokonano wyboru partnera.  

Dyrektor MOPS Ewa Zarycińska, wyjaśniła przebieg realizacji Projektu. 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 16 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 1 Radny 

Obecnych na sali - 17 Radnych 

Uchwała Nr XIV/145/2025 w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do partnerstwa                        

i zawarcie porozumienia w sprawie współpracy przy realizacji Projektu w ramach programu 

Fundusze Europejskie dla Warmii i Mazur została podjęta.  
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Ad. 17 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości oznaczonej 

w ewidencji gruntów nr działki 34/4, położonej w obrębie 1 m. Ostróda przy ul. 

Partyzantów.  

Zastępca Burmistrza Jolanta Gadomska, omówiła projekt uchwały. 

Radny Stanisław Orzechowski, zapytał jaką minimalną kwotę miasto chciałoby odzyskać. 

Radny zapytał o wycenę nieruchomości.  

Zastępca Burmistrza Jolanta Gadomska odpowiedziała, że ostatni operat był na kwotę                     

301 000 zł.  

 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 16 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 1 Radny 

Obecnych na sali - 17 Radnych 

Uchwała Nr XIV/146/2025 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości oznaczonej 

w ewidencji gruntów nr działki 34/4, położonej w obrębie 1 m. Ostróda przy ul. Partyzantów 

została podjęta.  

 

Ad. 18 

Wolne wnioski i informacje. 

Radny Stanisław Orzechowski, złożył wniosek dotyczący poprawy stanu placu zabaw przy 

Szkole Podstawowej nr 1 w Ostródzie.  

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, podziękował za interwencję w tej sprawie, jest to 

jedno z zadań, które chcemy zrealizować.  

Wiceprzewodniczący Mariusz Bojarowski, zabrał głos w sprawie nieprawidłowego używania 

hulajnóg w mieście. Radny zwrócił się o przeprowadzenie kampanii informacyjnej dla 

użytkowników hulajnóg.  

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, po zgłoszeniu przez Pana Wiceprzewodniczącego 

problemu na ostatniej Komisji Spraw Społecznych, Rodziny i Osób z Niepełnosprawnościami, 

Pani Burmistrz zaczęła działania związane z tą kampanią.  

Radny Sebastian Radzimiński, odniósł się do tematu używania hulajnóg. Nie jest to problem 

tylko wielkomiejski, ostatnio niewiele brakowało, bym został potrącony przez samochód na 

Placu Tysiąclecia w Ostródzie. Kampania, o której wspomniał Radny Mariusz Bojarowski jest 

jak najbardziej potrzebna.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski poinformował, że zgodnie z uchwałą 

powołania Kapituły tytułu „Zasłużony dla Miasta Ostróda”, wnioski mogą składać radni, kluby, 
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burmistrz a także mieszkańcy miasta z poparciem 50 podpisów. Poprosił, by zgłoszone osoby 

do oznaczenia były osobami, które mogą się cieszyć powszechnym uznaniem Rady                               

i mieszkańców.  

Radny Wojciech Legucki, poprosił o przeanalizowanie problemu dotyczącego parkingów oraz 

parkowania pojazdów. 

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, zabrał głos w sprawie nauki pływania dla uczniów 

na ostródzkim basenie.  

 

Ad. 19 

Interpelacje i zapytania. 

Radny Stanisław Orzechowski, złożył interpelację o przeprowadzenie przeglądu technicznego 

oraz dokonanie w miarę dostępnych środków finansowych niezbędnych napraw w obrębie 

placów zabaw usytuowanych na terenach będących w zasobach Gminy Miejskiej Ostróda. 

Radny złożył zapytanie, czy w obecnej chwili brany jest pod uwagę remont ul. Karola Małłka, 

a także czy Gmina Miejska dysponuje dokumentacją projektową w zakresie przebudowy tej 

ulicy.  

Zastępca Burmistrza Jolanta Gadomska, odniosła się do wniosku dotyczącego placów zabaw. 

Corocznie prowadzimy postepowanie dotyczące prac konserwatorskich na placach zabaw dla 

dzieci. 1 kwietnia br. zawarliśmy umowę z wykonawcą. Jeśli chodzi o ul. Małłka, na samą 

nawierzchnię drogi nie mamy dokumentacji technicznej, gdybyśmy chcielibyśmy robić 

gruntowną przebudowę tej drogi. Robione są drobne naprawy, które nie przynoszą 

oczekiwanego skutku przez mieszkańców tej ulicy. Nie jest to jedyna droga w mieście co do 

której wpływają wnioski o naprawę stanu nawierzchni. Nie jesteśmy w stanie wszystkiego 

zrobić od razu. Wydział Inwestycji ma wstępny opis. Jest możliwość, by zrobić kompletną 

dokumentację techniczną, ale na pewno nie będzie to w tym roku.  

 

Ad. 20 

Zamknięcie XIV sesji Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski, zamknął obrady XIV sesji Rady Miejskiej  

w Ostródzie. Transmisja obrad XIV sesji Rady Miejskiej znajduje się na stronie Biuletynu 

Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Ostródzie. Imienny wykaz głosowań Radnych 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu i jest dostępny na stronie internetowej Biuletynu 

Informacji Publicznej. 

 

Protokołowała:                                                                                                 Zatwierdził:                     

 

Natalia Subocz 


